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PACE President to make an official visit to Paris

Strasbourg, 24.09.2010 - Mevlut Cavusoglu, President of the Parliamentary
Assembly of the Council of Europe (PACE), is to make an official visit to Paris on
28 September 2010.

His schedule includes meetings with the Speaker of the National Assembly
Bernard Accoyer, the Minister for Foreign Affairs Bernard Kouchner, and the
Secretary of State for European Affairs Pierre Lellouche.

Mr Cavusoglu is also to meet the Deputy Speaker of the National Assembly
Yves Le Fur, the Chair of the European Affairs Committee Pierre Lequiller, the
Chair of the Foreign Affairs Committee Axel Poniatowski, and members of the
French delegation to the PACE, chaired by Jean-Claude Mignon, before taking
part in a hearing organised by the European Affairs Committee of the National
Assembly.

Le Président de ’APCE en visite officielle a Paris

Strasbourg, 24.09.2010 - Le Président de '’Assemblée parlementaire du Conseil
de I'Europe (APCE), Mevlut Cavusoglu, effectuera une visite officielle a Paris le
28 Septembre prochain.

Des entretiens sont notamment prévus avec le Président de I'Assemblée
Nationale, Bernard Accoyer, le Ministre des Affaires étrangéres, Bernard
Kouchner, et le Secrétaire d’Etat chargé des Affaires européennes, Pierre
Lellouche.

M. Cavusoglu rencontrera également le Vice-Président de ['Assemblée
nationale, Yves Le Fur, le Président de la Commission des Affaires
européennes, Pierre Lequiller, le Président de la Commission des Affaires
étrangéres, Axel Poniatowski ainsi que les membres de la délégation frangaise
aupres de 'APCE, présidée par Jean-Claude Mignon, avant de participer a une
audition organisée par la Commission des Affaires européennes de I'Assemblée
Nationale.
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